

Hiley, Ryan (PHAC/ASPC)

From: Kein, Daniel (PHAC/ASPC) on behalf of OCNML Operations / LNMCO (PHAC/ASPC)
Sent: 2020-08-18 1:44 PM
To: NML Procurement / Approvisionnement LNM (PHAC/ASPC); OCNML Finance / LNMCO (PHAC/ASPC)
Cc: OCNML Doc / LNMCO (PHAC/ASPC)
Subject: BI-2020-01 235/COVID/Place Order Phase 2.5 Procurement
Attachments: SSV_QC_taqpathMM_2020-08-18pdf.pdf; Lifetechnologies_A28523.pdf

Categories: Ryan

This is a request for the phase 2.5 bulk procurement. Please refer to Price Quotes/Contracts and refer to SSJ. We have an existing contract for this item - 6D063-194781 , can an amendment be made?

Thanks,

Dan

Daniel Kein

A/Operations Section Chief

National Microbiology Laboratory @ The Canadian Science Centre for Human and Animal Health

Infectious Disease Prevention and Control Branch

Public Health Agency of Canada / Government of Canada

phac.ocnml.operations.lnmco.aspc@canada.ca

Chef, Section des opérations

Laboratoire national de microbiologie @ Le centre scientifique canadien de la santé humaine et animale

Direction générale de la prévention et du contrôle des maladies infectieuses

Agence de la santé publique du Canada / Gouvernement du Canada

phac.ocnml.operations.lnmco.aspc@canada.ca



Government
of Canada

Gouvernement
du Canada

Canada

IMPORTANT: This email transmission is for use by the intended recipient and it may contain private and confidential information. If you are not the intended recipient or a person responsible for delivering this transmission to the intended recipient, you may not disclose, copy, or distribute this transmission or take any action in reliance on it. If you received this transmission in error, please contact the sender immediately by return email and then immediately delete this email including all attachments. Thank you.

IMPORTANT : Le présent courriel est réservé à l'usage du destinataire visé et peut contenir des renseignements privés et confidentiels. Si vous n'êtes pas le destinataire visé ou une personne chargée de transmettre le courriel au destinataire visé, vous n'avez aucun droit de diffuser cette communication, de la copier ou de la distribuer, ni de prendre toute mesure en fonction de l'information qu'elle contient. Si cette communication vous a été transmise par erreur, veuillez en aviser l'expéditeur immédiatement par courriel et la supprimer de votre ordinateur, sans oublier toute pièce jointe. Merci.

From: Guercio, Steven (PHAC/ASPC)

Sent: 2020-08-18 1:34 PM

To: OCNML Operations / LNMCO (PHAC/ASPC)

Cc: OCNML Doc / LNMCO (PHAC/ASPC) ; Bowkett, Owen (PHAC/ASPC)

Subject: BI-2020-01 For Steve's approval - QC Lifetechnologies/Thermofisher mastermix amendment.

Hello,

I, Steven Guercio, approve section 32/expenditure initiation in the amount of \$3,972,375.00 for Life Technologies Inc.

Thanks

Steve Guercio

Executive Director